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Voorschoten, 10 januari 2018 

Aan de leden van de Gemeenteraad Voorschoten 

In afschrift aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Onderwerp: Hoogspanningsmasten en � leidingen langs de woonwijk �Het Wedde� 

Geachte leden van de gemeenteraad Voorschoten, 

Direct langs onze wijk (hemelsbreed <100 meter) loopt een gedeelte van het Tennet 

hoogspanningsnet. Grenzend aan de huizen aan het westelijk deel van de wijk staat een mast, en 

nagenoeg boven de huizen aan dat zelfde gedeelte hangen de kabels. Volgens onze informatie is er 

sprake van een ongewenste situatie: bewoonde huizen horen niet onder of direct naast een 

hoogspanningsnet. Zou onze wijk vandaag aangelegd worden dan had dit net ondergronds moeten 

gaan, zoals ook gebeurd is bij de aanleg van de woonwijk op het voormalige SVLV terrein.  Bij die 

gelegenheid is ook een deel van het netwerk langs een bestaande woonwijk (Boschgeest) 

ondergronds gegaan. Als bewonersvereniging �Het Wedde� dringen wij thans aan op een 

behandeling gelijk aan die van de bewoners van deze nieuwe en bestaande wijken in Voorschoten.   

Volgens onze informatie is dit deel van het Tennet net technisch en economisch afgeschreven. En 

dient het vervangen te worden door  nieuwe boven- dan wel ondergrondse voorzieningen.  De 

gemeente Voorschoten heeft � zo vernamen wij � met andere gemeenten ervoor gepleit dat deze 

vervanging een zaak is van de netbeheerder en diens aandeelhouder (de rijksoverheid) en niet van 

de gemeenten die toevallig delen van het landelijke net op hun grondgebied moeten dulden.  Voor 

zover bekend bij ons heeft het debat, gevoerd via de Vereniging van Nederlandse Gemeenten nog 

geen duidelijkheid verschaft. Intussen wordt het net langs onze wijk oud en aftands, met mogelijke 

gevolgen voor de veiligheid daarvan.  

Voortduren van de bestaande situatie heeft nog een ander voor onze bewoners ongewenst effect 

gehad, te weten het volhangen van de mast direct naast de wijk met zendapparatuur, inclusief een 

daarbij behorend industriepark aan voorzieningen op de grond. E!n bewoner, de heer B. Zweekhorst, 

Het Wedde 137 strijdt al meer dan 10 jaar met de gemeente Voorschoten over de voortdurende en 

sluipende uitbreiding van deze voorzieningen voor het mobiele telefoonverkeer, ondanks gedane 

toezeggingen dat voor UMTS naar een andere locatie moest worden uitgeweken. Diens klachten over  

het optreden van de gemeente in dit dossier leidde  in juni 2017 tot gegrondbevinding (�strijd met 

het vereiste van betrouwbaarheid�) daarvan door de Nationale Ombudsman (rapportnummer 

2017/066). Wij, de bewonersvereniging Het Wedde, steunen de heer Zweekhorst in zijn strijd tegen 

een zenderpark in zijn achtertuin. Verwijdering van mast en kabels, zoals ook elders in de gemeente 

reeds het geval is,  zal ook dit slepende conflict op kunnen lossen, vinden wij. Dit zal een verbetering 

van de leefomgeving van de gehele wijk betekenen.   

Gelet op het voorgaande verzoeken wij als bewonersvereniging � met een beroep op het beginsel 

dat gelijke gevallen gelijk behandeld dienen te worden -  de gemeenteraad van Voorschoten 

· Het college van Burgemeester en Wethouders bij de verantwoordelijke 

(rijks)overheidsinstanties aan te doen dringen op versneld ondergronds brengen van dit deel 

van het (rijks)hoogspanningsnet   

· Een einde te maken aan het oneigenlijk gebruik van deze verouderde infrastructuur als 

zenderpark voor mobiele netwerken 

w.g. Pieter van Dijken, voorzitter                                                               Ed Zeelt, secretaris  


